
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand september pakte de 
fractie het werk voor onze gemeente weer op. Zo stelde de fractie 
schriftelijke vragen over fietsveiligheid en dienden we een voorstel in 
om te experimenteren met de kabelgoottegel. In deze nieuwsbrief 
blikken we hierop terug.  

 

Erik-Jan Kreuze neemt afscheid van Hoogeveense raad 

Met een lach en traan hebben wij tijdens de 
raadsvergadering van 7 september afscheid 
genomen van ons raadslid Erik-Jan Kreuze. 
Erik-Jan kwam in 2014 namens het CDA in de 
raad, nadat hij de voorkeursdrempel als 
nummer 11 op de lijst had gehaald. Wat volgde 
waren tien jaren waarin Erik-Jan zich 
ontplooide als woordvoerder op het gebied van 
financiën, sport, cultuur en stadscentrum – 
naast eigen initiatieven als De Hoogeveense 
SuperZaterdag en de uitgestelde koffie.  

Zijn inzet werd ook gewaardeerd door collega-
raadsleden en collegeleden. Tijdens zijn laatste raadsvergadering werd hij 
geprezen om zijn kritische houding, zijn grote betrokkenheid en gevoel voor 
humor en ook tijdens het afscheidsetentje met de fractieleden en hun 
echtgenoten was er alom waardering. Nu vertrekt Erik-Jan naar de 
Provinciale Staten om daar de fractie te ondersteunen als commissielid. 
Erik-Jan, hartelijk dank voor jouw tomeloze inzet voor onze samenleving in 
de raad! 

Tijdens dezelfde raadsvergadering werd zijn opvolger, Arnold de Weerd, 
geïnstalleerd als raadslid. Arnold zal zich namens het CDA inzetten op het 
gebied van sport, cultuur en werkgelegenheid. Van harte gefeliciteerd en 
veel succes! 
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CDA is teleurgesteld over vertraging armoedeaanpak 

Op vrijdag 25 augustus kopte de 
Hoogeveensche Courant 
‘Vernieuwende aanpak armoede 
Hoogeveen laat op zich wachten’. 
Aanleiding voor dit krantenartikel 
was een brief van wethouder Jeroen 
Westendorp (ChristenUnie), waarin 
hij aangaf dat de ambtelijke 
organisatie niet binnen een halfjaar 
na de Armoedeconferentie een 
actieplan ‘Armoedebestrijding en 
bestaanszekerheid’ kan presenteren. 
Het CDA betreurt de vertraging.  

Fractievoorzitter Femke Koekoek licht toe: “In november 2022 diende ik 
namens het CDA de motie ‘Aan de slag met Armoedebestrijding!’ in. In deze 
motie heb ik het college gevraagd om binnen een halfjaar met een concreet 
actieplan te komen. Dat is voor het CDA belangrijk, want armoede is niet 
alleen een economisch probleem. Het heeft invloed op de gezondheid, 
zelfbeeld en het sociale leven en tast daarmee de waardigheid van de mens 
aan. De motie kreeg alom steun, maar de wethouder meldt nu zonder 
toelichting dat de planning niet wordt gehaald.” 

Dat is voor Koekoek reden om opheldering te vragen. Koekoek vervolgt: “De 
vertraging zou te maken hebben met capaciteitsproblemen binnen de 
ambtelijke organisatie. Maar dat vinden we te makkelijk. Als we met z’n allen 
vinden dat dit zó belangrijk is, dan zorg je dat het links- of rechtsom gebeurt. 
Maak er maar ruimte voor.” 

Het nieuwe beleidsplan staat half november op de agenda van de raad. De 
CDA-fractie blijft de ontwikkelingen rondom armoedebestrijding en 
bestaanszekerheid kritisch volgen.  

 

CDA dient samen met Gemeentebelangen een voorstel in voor 
een rekenkameronderzoek naar Scala 

In het voorjaar van 2023 werd Scala failliet verklaard door de rechtbank. De 
organisatie die verantwoordelijk was voor de cultuureducatie in de 
gemeente Hoogeveen leek schijnbaar gezond, maar verkeerde in financiële 
problemen. Voor het CDA en Gemeentebelangen is dit reden om meer 
inzicht te willen krijgen in hoe dit heeft kunnen gebeuren. De partijen 
dienden daarom tijdens de raadsvergadering van 21 september een motie 



in, waarin de Rekenkamer wordt verzocht om onderzoek naar te doen naar 
Scala.  

Femke Koekoek licht hierover toe: “Scala is niet de enige stichting die 
subsidie ontvangt van de gemeente. 
Daarom vinden wij het van groot belang 
om te leren van de situatie rondom Scala 
om zo te voorkomen dat dit in de 
toekomst niet bij andere organisaties en 
instellingen gebeurt waar de gemeente 
een subsidierelatie heeft. Subsidies blijven 
immers gemeenschapsgeld en dat moet 
goed besteed worden en ook toezicht op 
zijn. Daarom willen we graag weten hoe de 
situatie bij Scala zo ver heeft kunnen 
komen, zodat we met de resultaten van 
het onderzoek kunnen bijsturen voor de 
toekomst.”  

De motie – waarin de rekenkamer wordt verzocht om binnen een jaar met 
de resultaten te komen – is aangenomen met 14 stemmen voor en 13 
stemmen tegen.  

 

CDA stelt schriftelijke vragen over fietsveiligheid 

“Hoogeveen minst veiligste fietsstad”, dat is de kop van een krantenartikel 
in de Hoogeveensche Courant van vrijdag 8 september. Uit onderzoek van 
Independer blijkt dat er nergens in Drenthe zoveel fietsongevallen 
gebeuren als in de gemeente Hoogeveen. De CDA-fractie vindt dit een 
onwenselijke situatie en stelt daarom schriftelijke vragen aan het college 
van burgemeester en wethouders.  

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “Voor het CDA heeft 
verkeersveiligheid topprioriteit. Inwoners moeten veilig van A naar B 
kunnen. Daarom werken we samen met onze inwoners aan het verbeteren 
van de verkeersveiligheid: op het traject Lomanlaan-Boekweitlaan-
Buizerdlaan in Hoogeveen, op de Domeinweg in Fluitenberg en op de 
Wijsterseweg in Pesse. Bij de Kadernota 2024 hebben we aandacht 
gevraagd voor fietsveiligheid op de Carstensdijk in Elim en op het traject 
Hoogeveenscheweg-Molenweg in Tiendeveen. Het werk is echter nog lang 
niet af: Uit het onderzoek van Independer blijkt dat in de gemeente 
Hoogeveen 6,8 fietsongevallen per 10.000 inwoners plaatsvinden en bij ruim 
80 procent van deze fietsongelukken is een auto betrokken. Dat vindt het 
CDA verontrustend. Daarom heb ik schriftelijke vragen gesteld aan het 
college van burgemeester en wethouders.” 



Bisschop vraagt het college of zij inzichtelijk hebben op welke trajecten de 
fietsongevallen plaatsvinden en welke mogelijkheden zij zien om de 
veiligheid voor fietsers op korte en op lange termijn te verbeteren. Bisschop 
vraagt het college verder de mogelijkheden om onveilige verkeerssituaties 
door te geven te verbeteren. Dit is voor Bisschop belangrijk, want zo besluit 
Bisschop: “Onze inwoners weten vaak goed waar de verkeersveiligheid 
tekortschiet. Laten we daarom samen met onze inwoners komen tot een 
gemeente waar het veilig en prettig wonen is.” 

 

CDA wil meer aandacht voor ondermijning in beleid voor 
veiligheid, toezicht en handhaving 

Geef prioriteit aan ondermijning – met deze indringende boodschap 
overhandigde de Rekenkamer haar rapport over ondermijning in de 
gemeente Hoogeveen aan de gemeenteraad. Volgens de Rekenkamer kent 
Hoogeveen een hoog risicoprofiel, maar krijgt ondermijning nauwelijks 
aandacht in beleid. Dit vindt CDA Hoogeveen buitengewoon verontrustend. 
De christendemocraten willen daarom dat het voorstel ‘Kadernota 
veiligheid, toezicht en handhaving 2023-2026’ terug naar de tekentafel gaat.  

Raadslid Haaije Feenstra-Paas licht hierover toe: “Een veilige gemeente is 
voor het CDA ontzettend belangrijk. Wanneer onze inwoners zich veilig 
voelen op straat, leidt dat tot onderling vertrouwen en een samenleving 
waar inwoners samen de schouders eronder zetten en omzien naar elkaar. 
Ondermijning vormt hiervoor een bedreiging, maar toch heeft het college 
van burgemeester en wethouders nauwelijks oog voor ondermijning in de 
nota veiligheid. Zo zijn de aanbevelingen van het rekenkamerrapport over 
ondermijning niet meegenomen in de totstandkoming van het 
veiligheidsbeleid, terwijl het rapport juist pleit voor meer aandacht voor 
ondermijning. Dat vinden wij onverstandig en verontrustend. Daarom wil 
het CDA dat het college eerst komt met een plan van aanpak om 
ondermijning aan te pakken en daarna de ‘Kadernota veiligheid, toezicht en 
handhaving 2023-2026’ bespreken. Hiermee geven wij prioriteit aan het 
bestrijden van ondermijning, wat bijdraagt aan een veilig thuis in 
Hoogeveen.” 

 

 

 

 

 



CDA-amendement over pilot met kabelgoottegels 
aangenomen 

In december 2022 hield oud-raadslid Erik-
Jan Kreuze een warm pleidooi voor de 
kabelgoottegel. Met de kabelgoottegel is 
het mogelijk om de oplaadkabel van een 
elektrische auto te verwerken in de stoep, 
zodat het opladen op de openbare weg 
mogelijk is. Dankzij een aangenomen 
amendement wordt de wens van Kreuze 
werkelijkheid. Tijdens de raadsvergadering 
van 21 september is namelijk het CDA-
amendement, waarin wordt voorgesteld 
om te experimenteren met de 
kabelgoottegel, aangenomen.  

 

CDA stelt schriftelijke vragen over jeugdhulp 

Raadslid Femke Koekoek heeft namens het CDA schriftelijke vragen gesteld 
over jeugdhulp. In de afgelopen periode 
voltrekken zich diverse ontwikkelingen op 
dit gebied. Zo werken het Rijk en de 
gemeenten samen aan het hervormen van 
de jeugdhulp met de Hervormingsagenda 
Jeugd en werd onlangs duidelijk dat de 
kosten voor jeugdhulp in de gemeente 
Hoogeveen fors hoger uitvallen in 2023 dan 
begroot. Dit is voor het CDA reden om 
hierover schriftelijke vragen te stellen.  

Femke Koekoek licht toe: “De fractie van het 
CDA heeft bij de Kaderbrief 2024 gevraagd 
om informatie over de voortgang van de jeugdhulp binnen de gemeente 
om tot een afweging te komen voor een zeer belangrijk en complex dossier. 
De fractie noch de raad heeft echter tot op heden niet de gevraagde 
informatie ontvangen. Daarom heb ik het college gevraagd wanneer en op 
welke wijze het college ons gaat bijpraten op dit dossier.” 

 

 

 

 



CDA wil aandacht voor Vincent van Gogh onder 
plaatsnaamborden 

Een muurschildering ter hoogte van de Tamboer, een fietstocht en een 
familiespeurtocht “Op zoek met Vincent” – 
het jaar 2023 staat in het teken van 
Vincent van Gogh in Drenthe én in 
Hoogeveen. Het CDA waardeert deze 
initiatieven en stelt schriftelijke vragen om 
Vincent van Gogh nog meer onder de 
aandacht te brengen.   

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop licht 
hierover toe: “Van Gogh is 140 jaar na zijn 
aankomst weer tot leven gekomen in 
Drenthe en in Hoogeveen met diverse 
activiteiten en initiatieven. Het is de 
bedoeling dat deze activiteiten ook na 
2023 blijven plaatsvinden. Het CDA vindt het mooi dat ons cultureel erfgoed 
op deze manier naar voren wordt gebracht. De activiteiten zorgen naar 
verwachting voor meer toeristen en voor meer verbinding in de 
samenleving. Daarnaast komen talenten tot ontwikkeling en dragen de 
activiteiten bij aan een positief beeld over Hoogeveen. Het CDA wil deze 
ontwikkelingen versterken en daarom hebben wij het college gevraagd om 
onder de naamborden van Hoogeveen aandacht te schenken aan de relatie 
tussen Hoogeveen en Van Gogh.” 

Bisschop vraagt het college of zij hiertoe bereid zijn en op welke termijn zij 
dit kunnen realiseren.  

 

Senioren aan zet in de Tamboer op 6 oktober 

Op vrijdag 6 oktober organiseert Stichting 
Welzijnswerk (SWW) - onder meer in samenwerking 
met het Seniorenplatform Hoogeveen – “Senioren 
aan zet!” in theater de Tamboer. “Senioren aan zet” is 
een vervolgactie naar aanleiding van onze 
aangenomen motie “Onze ouderen tellen mee”, 
waarin het CDA het college heeft verzocht om onze 
gemeente seniorvriendelijk te maken. Tijdens het 
evenement worden (vertegenwoordigers van) 
senioren daarom uitgenodigd om mee te denken 
over seniorenbeleid: hoe seniorvriendelijk is onze 
gemeente? Hiervoor zijn er verschillende 
themagesprekken met onderwerpen als gezond 



leven, wonen en meedoen. De inloop is vanaf 09:30 uur en het evenement 
eindigt rond 16:00 uur. U bent van harte welkom!  

 

Hoogeveen zoekt een nieuwe burgemeester 

Met het aanstaande vertrek van burgemeester Karel Loohuis is de 
gemeente Hoogeveen op zoek naar een nieuwe burgemeester. Namens de 
CDA-fractie neemt raadslid Haaije Feenstra-Paas deel in de 
vertrouwenscommissie. Om mogelijke kandidaten te enthousiasmeren 
voor het burgemeesterschap van onze gemeente liet hij zien wat zijn 
favoriete plekje van de gemeente is: het buitengebied van Tiendeveen.  

Haaije Feenstra-Paas vertelt: “Mijn mooiste 
plek van de gemeente Hoogeveen is het 
buitengebied nabij Tiendeveen. Aan de ene 
kant begrensd door het Linthorst 
Homankanaal; de andere kant een mooi 
open veld, aan de zijkant een bosschage en 
aan de andere kant de Haarweg. Deze 
combinatie zorgt voor het genieten van de 
veelzijdigheid van het Drentse platteland 
met haar stilte en haar rust. Zelf houd ik 
schapen en volgens mij moet de 
burgemeester van Hoogeveen ook over een 
aantal kenmerken van ‘een goede herder’ 
beschikken. Zij/Hij moet oog hebben voor ieder uniek schaap. Soms denk je 
dat ze allemaal op elkaar lijken, maar ze zijn altijd te onderscheiden. De 
schapen moeten hun herder kennen en kunnen vertrouwen en de herder 
kent ook hun streken. De herder houdt de kudde bij elkaar en mocht een 
schaap de weg even kwijt zijn, dan houdt de herder even de pas in of gaat 
op zoek. 



CDA aanwezig op jaarmarkten in Hollandscheveld en Elim 

Op zaterdag 26 augustus en 9 september 
was het weer zover. De 
feestwekencommissies van 
Hollandscheveld en Elim organiseerden 
hun gemoedelijke jaarmarkt. Het CDA 
was ook van de partij en vroeg 
voorbijgangers om de waarde van een 
krat boodschappen in te schatten. Wie 
het dichtst in de buurt kwam, kon het 
krat boodschappen winnen. Aldoende 
kwamen er gesprekken op gang over het 
reilen en zeilen in onze gemeente. 
Onderwerpen als ziekenhuiszorg en 
fietsbeleid passeerden de revue. Na 
afloop van de jaarmarkt werden de 
winnaars verrast. In Café Mol verraste 
raadslid Bert Otten mevrouw Fidom en 
in Elim mevrouw Otten uit Hoogeveen. 
Nogmaals van harte gefeliciteerd aan de 
winnaars en feestwekencommissies, 
bedankt voor de goede organisatie en tot 
volgend jaar!  

 

 



 

 

 

 


